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Vragen:

Op zondag 13 augustus werden vier woningen op de Croeselaan gekraakt. Uit de brief die de raad 
op 18 augustus ontving blijkt dat deze woningen al sinds 1 april leeg staan en pas op 11 augustus 
daadwerkelijk toegewezen zijn. 

1. Hoe kan het dat dit proces ruim 4 maanden heeft geduurd en dat de woningen al deze tijd 
leeg hebben gestaan? 

Er zijn vorige week goede gesprekken met de krakers gevoerd maar die hebben er tot op heden 
niet toe geleid dat de krakers vertrekken. De woningen zijn toegewezen aan Utrechters die vaak 
vanuit een kwetsbare positie op zoek zijn naar een woning. Deze mensen zullen door dat de 
krakers weigeren de woningen te verlaten nog langer moeten wachten op een woning. De 
ChristenUnie, D66, VVD, CDA, S&S en DENK vinden dat woningen zo snel mogelijk voor 
beschikbaar moeten komen zodat de mensen die recht hebben op deze woningen kunnen 
verhuizen. Daarom hebben we de volgende vragen:

2. Waarom heeft het college er niet voor gekozen om direct tot ontruiming over te gaan?
3. Welke stappen heeft het college na vrijdag 18 augustus gezet om de woningen beschikbaar 

te krijgen? 
4. Wanneer verwacht het college dat de rechtelijke toets zal plaatsvinden? 
5. Op welke termijn verwacht het college dat de woningen gebruikt kunnen worden door de 

beoogde huurders? 
6. Welke andere opties dan het doen van aangifte en het opstarten van de civiele procedure 

heeft het college overwogen? 
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